

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

22033

12th December, 2022

Dear Parents,

Suspension of In-person Classes and On-campus Activities of Class 5C

Our school was notified by the Centre for Health Protection (CHP) of the Department of Health on 12th December, 2022 that there will be a 5-day suspension of in-person classes and on-campus activities for Class 5C because some students are confirmed with COVID-19. We shall adopt online learning from 13th December, 2022 to 17th December, 2022. The online classes will be conducted according to the whole-day timetable. We will inform parents and students of the latest situation as early as possible.

During the period of suspension of in-person classes, based on the advice provided by CHP, our school will further strengthen the cleansing and disinfection of the school premises. Once again, our school would like to urge parents to put in place appropriate preventive measures to guard against the spread of COVID-19. For details, please refer to <https://www.coronavirus.gov.hk/eng/health-advice.html>.

Our school will keep close contact with CHP and closely monitor the health conditions of our staff and students. If parents want to obtain more information of COVID 19, please refer to the relevant website: <https://www.coronavirus.gov.hk/eng/index.html> or call the CHP hotline (Phone number: 2125 1111 / 2125 1122). For enquiries on situation of school, please call your respective class teacher(s) or call Ms. Clara Chan at 27118175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

22033

敬啟者：

5C班停止面授課堂及校內活動

本校於2022年12月12日獲衛生署衛生防護中心通報，因學生確診2019冠狀病毒病，學校5C班須由2022年12月13日至2022年12月17日共5天停止面授課堂及校內活動，轉為網上學習。網上課堂將依全日課堂時間表上課。如有最新進展，校方會盡快通知學生及其家長。

學校在停止面授課堂期間，會按衛生防護中心的指示進一步加強校內的清潔及消毒工作，校方亦在此再三促請各位家長應依照衛生防護中心的健康指引，為預防冠狀病毒病採取合適的預防措施，詳情請瀏覽<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/health-advice.html>。

校方會與衛生防護中心保持緊密聯繫，密切監察校內師生的健康情況。家長如欲查詢更多有關2019冠狀病毒病的資料，可瀏覽相關網頁：<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/index.html> 或可致電衛生防護中心熱線(電話號碼：2125 1111/2125 1122)；如欲了解學校情況，可聯絡班主任或致電27118175向陳素華小姐查詢。

此致

各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2022年12月12日